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Protokół nr 9/2021 

z posiedzenia XXXIII sesji zwyczajnej  

VI kadencji Rady Powiatu w Legionowie 

WAK.0002.9.2021 

XXXIII Sesja Rady Powiatu w Legionowie w dniu 25 października 2021 odbyła się                     
w auli Starostwa Powiatowego w Legionowie.  

Obrady rozpoczęto 25 października 2021 roku o godz. 11:00, a zakończono o godz. 12:58 
tego samego dnia. 

1. Otwarcie obrad. 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Powiatu w Legionowie Pan Leszek Smuniewski, 

witając radnych, gości oraz pozostałych członków obrad. 

Lista radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu (obecność potwierdzona przez 

Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie). 

Lista gości uczestniczących w obradach stanowi załącznik nr 2 do protokołu (obecność 

potwierdzona przez Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie). 

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków Rady Powiatu w Legionowie: 

1. Aleksandra Bednarek 

2. Agnieszka Borkowska 

3. Piotr Choroś 

4. Przemysław Cichocki 

5. Zenon Durka 

6. Zbigniew Garbaczewski 

7. Mirosław Kado 

8. Michał Kobrzyński 

9. Izabela Kownacka 

10. Grzegorz Kubalski 

11. Zenon Kuska 

12. Konrad Michalski 

13. Agnieszka Powała 

14. Wiesław Antoni Smoczyński 

15. Leszek Smuniewski 

16. Sylwester Sokolnicki 

17. Artur Stankiewicz 

18. Mariusz Śledziewski 

19. Tomasz Talarski 

20. Robert Wróbel 
21. Grzegorz Zbroch 

Przewodniczący Rady przekazał uczestnikom obrad wskazówki związane z obostrzeniami. 

Nadmienił, że Radni podczas obrad mają możliwość zachowania obowiązującego dystansu, 

więc nie mają obowiązku przebywać w maseczkach. Zwrócił się z prośbą do pozostałych 
uczestników obrad o przebywanie w maseczkach.  

Pan Leszek Smuniewski powiedział, że będzie obowiązywał tryb głosowania z użyciem 
tabletów i programu esesja.   



2 

 

Przewodniczący Rady Leszek Smuniewski poinformował zebranych, że „na mocy art. 15     

ust. 1a ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym, obrady Rady Powiatu         

w Legionowie są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz            

i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w BIP Powiatu Legionowskiego oraz na stronie 

internetowej Powiatu Legionowskiego. Tablica informacyjna usytuowana jest przed 

wejściem do sali obrad. Jeśli Państwa obecność na sesji Rady Powiatu nie jest związana      

z wykonywaniem obowiązków służbowych i nie życzą sobie Państwo, aby ich wypowiedzi 
lub wizerunek zostały utrwalone, uprzejmie proszę o opuszczenie sali obrad”. 

 

 

 
2. Informacja o porządku obrad. 

Przewodniczący Rady poinformował, że wszyscy Radni otrzymali porządek obrad, 

wraz z innymi materiałami na Sesję. Jednocześnie zapytał, czy ktoś ma jakieś uwagi 

odnośnie przedstawionego porządku.  

1. Otwarcie obrad. 

2. Informacja o porządku obrad. 

3. Informacje Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie. 

4. Sprawozdanie Starosty o pracach Zarządu i informacje Starosty Legionowskiego. 

5. Podsumowanie rozgrywek sportowych realizowanych w ramach Mazowieckich 

Igrzysk Młodzieży Szkolnej w sezonie sportowym 2020/2021.   

6. Informacja o wynikach analizy oświadczeń majątkowych. 

7. Oświata w Powiecie Legionowskim: podsumowanie pracy szkół i placówek 

oświatowych prowadzonych przez Powiat Legionowski w roku szkolnym 2020/2021, 

ocena realizacji inwestycji oświatowych, informacje o pozyskanych środkach 

zewnętrznych, w tym funduszy Unii Europejskiej. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej uchwałę 

Nr 192/XXIV/2020 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 21 grudnia 2020 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2021. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej uchwałę       

w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego 

na lata 2021 – 2035. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej uchwałę 

Nr 211/XXVIII/2021 z dnia 26 kwietnia 2021 r. w sprawie określenia zadań 

realizowanych przez powiat na rzecz osób niepełnosprawnych, finansowych lub 

dofinansowanych ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych oraz wysokości środków przeznaczonych na te zadania. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu 

zbiorowego w powiatowych przewozach pasażerskich.   

12. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie powierzenia 

przez Powiat Legionowski Gminie Miejskiej Legionowo zarządzania częścią drogi 

powiatowej Nr 1823W – ul. Aleja Legionów na odcinku od ul. Wyszyńskiego                 

do ul. Cynkowej oraz ul. Cynkowej w m. Legionowo. 

13. Przyjęcie protokołu z XXXII Sesji Rady Powiatu w Legionowie. 

14. Wolne wnioski i oświadczenia. 

15. Zamknięcie posiedzenia. 
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Nikt nie zgłosił żadnych uwag, więc Pan Leszek Smuniewski przystąpił do realizacji 

kolejnego punktu posiedzenia. 

 

 

3. Informacje Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie. 

Przewodniczący Rady powiedział, że w okresie od dnia 25.09.br. do dnia 21.10.br., 

wpłynęły do Biura Rady lub bezpośrednio do Przewodniczącego Rady następujące pisma: 

1) odpowiedzi na pytania z Sesji Rady Powiatu w Legionowie w dniu 27.09.2021 r.: 

a) Pana Michała Kobrzyńskiego w sprawie: 

- szczegółów umowy zawartej przez Powiat Legionowski  na zadanie                    

pn. „Piłkarska Reprezentacja Powiatu Legionowskiego – prowadzenie 

reprezentacji Powiatu Legionowskiego w piłce nożnej w 2021 roku” – stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu; 

- informacji na temat umowy ze Stowarzyszeniem Bravehearts Legionowo            

w zakresie sponsoringu sportowego zawodniczki startującej w Mistrzostwach 

Europy w Triathlonie, odbywających się w dniach 25 – 26.09.br. w Hiszpanii – 

stanowi załącznik nr 4 do protokołu; 

b) Pani Izabeli Kownackiej w sprawie: 

- dotyczącej procedury rozpoczęcia budowy i działań organu Starostwa w tym 

zakresie – stanowi załącznik nr 5 do protokołu; 

- przejść dla pieszych – stanowi załącznik nr 6 do protokołu ; 

Przewodniczący Rady nadmienił, że wszystkie odpowiedzi zostały przesłane 

zainteresowanym drogą elektroniczną.  

2) wniosek od Przewodniczącego Powiatowego Szkolnego Związku Sportowego Pana 

Romana Madeja; 

Pan Leszek Smuniewski powiedział, że wniosek dotyczy zakupu systemu pomiaru 

czasu oraz podziękowania i wyróżnienia organizatorów i współorganizatorów 

zawodów w biegach przełajowych. Nadmienił, że wniosek był omawiany na 

posiedzeniu właściwej komisji. 

3) zaproszenia: 

a) od Starosty Legionowskiego na uroczystość przekazania do użytkowania 

przebudowanego odcinka drogi powiatowej nr 1810W w Gminie Nieporęt– 

stanowi załącznik nr 7 do protokołu ; 

b) od Władz Miasta Legionowo na uroczyste otwarcie skateparku – stanowi 

załącznik nr 8 do protokołu; 

c) od Władz Miasta Legionowo oraz Nadleśnictwa Jabłonna na otwarcie terenu 

rekreacyjnego nad jeziorkiem „Leśniczówka” i marsz pamięci w „Lesie 

Legionowskim” – stanowi załącznik nr 9 do protokołu; 

d) od Urzędu Miasta Legionowo na Dzień Różowej Wstążki – stanowi załącznik    

nr 10 do protokołu; 

Pan Leszek Smuniewski powiedział, że wszystkie zaproszenia zostały przesłane do 

Radnych drogą elektroniczną.            

4) do wiadomości Rady Powiatu w Legionowie, wpłynęła odpowiedź na petycję Pana 

Adama K., w sprawie odwodnienia drogi powiatowej nr 1820W (ul. Partyzantów)      

w Chotomowie – stanowi załącznik nr 11 do protokołu; 

5) komentarz do zakupu samochodu DS7 przez Gminę Skarbimierz – stanowi 
załącznik nr 12 do protokołu; 

Przewodniczący Rady powiedział, że wszystkie dokumenty dostępne są w Biurze Rady           

i można zapoznać się z nimi szczegółowo. 

Pan Leszek Smuniewski powiedział, że zgodnie z planem pracy, kolejna Sesja Rady Powiatu 

odbędzie się w dniu 29 listopada br.. Nadmienił, że jeżeli sytuacja pandemiczna się nie 



4 

 

zmieni i nie zostaną wprowadzone dodatkowe obostrzenia, Sesja odbędzie się w trybie 

stacjonarnym.  

Przewodniczący Rady powiedział, że teraz nastąpi wyjątkowy moment. O wprowadzenie    

do tematu poprosił Starostę Legionowskiego.  

Starosta Legionowski powiedział, że Pan Zenon Durka został odznaczony przez Ministra 

Kultury i Dziedzictwa Narodowego, medalem za zasługi dla Kultury. Wraz                                   

z Przewodniczącym Rady przekazał Panu Zenonowi Durce gratulacje.   

 

4. Sprawozdanie Starosty o pracach Zarządu i informacje Starosty 

Legionowskiego. 

Starosta Legionowski Pan Sylwester Sokolnicki powiedział, że szczegółowe 

informacje dotyczące pracy Zarządu Powiatu Legionowskiego oraz poszczególnych 

komórek organizacyjnych Starostwa Powiatowego w Legionowie, Radni otrzymali w formie 

elektronicznej. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  

Przedstawił również prezentację, która stanowi załącznik nr 14 do protokołu, na temat 

najważniejszych bieżących prac na terenie Powiatu Legionowskiego.  

Przewodniczący Rady podziękował Staroście Legionowskiemu za przekazanie 

szczegółowych informacji i zaproponował dyskusję w tym temacie, w której kolejno udział 

wzięli. 

Pan Tomasz Talarski powiedział, że chciałby zapytać o dodatki dla nauczycieli. Nadmienił, 

że z informacji jakie posiada, Związek Nauczycielstwa Polskiego kierował do Zarządu 

Powiatu w dniu 4 października br. pismo w tej sprawie. Poprosił o informację, na jakim 

etapie rozpatrywania jest to pismo i kiedy Zarząd Powiatu planuje spotkanie ze Związkiem 

Nauczycielstwa Polskiego, aby omówić tę sprawę.  

W odpowiedzi Starosta Legionowski powiedział, że Zarząd jest w kontakcie z Panią Prezes 

Związku. Poprosił o przedstawienie szczegółów tematu Wicestarostę. 

Pan Konrad Michalski powiedział, że spotkanie prawdopodobnie uda się zorganizować w 

najbliższym czasie. Zaznaczył, że kwestia dodatków dla nauczycieli jest ważną kwestią, 

która zostanie omówiona. Nadmienił, że teraz Zarząd jest w takim „zawieszeniu prawnym”, 

ponieważ wiele mówi się o zmianach, które będą wprowadzone i będą obowiązywały w 

najbliższym czasie, w kwestiach finansowania oświaty. Ponadto zauważył, że podczas 

negocjacji, które odbywały się jakiś czas temu ze środowiskami nauczycielskimi, Zarząd 

zwrócił się z prośbą o przedstawienie wytycznych, procedur oceniania nauczycieli.     

Pan Tomasz Talarski złożył wniosek do Przewodniczącej Komisji Oświaty, Kultury i Sportu, 

aby na listopadowym posiedzeniu komisji, również był ten temat omówiony, jeżeli nie 

będzie to kolidowało z planem pracy komisji.  

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń do dyskusji, Pan Leszek Smuniewski przystąpił do 

realizacji kolejnego punktu porządku. 
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5. Podsumowanie rozgrywek sportowych realizowanych w ramach Mazowieckich 

Igrzysk Młodzieży Szkolnej w sezonie sportowym 2020/2021. 

Przewodniczący zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego Powiatowego Szkolnego 

Związku Sportowego Pana Romana Madeja, o przedstawienie podsumowania rozgrywek 

sportowych, realizowanych w ramach Mazowieckich Igrzysk Młodzieży Szkolnej w sezonie 

sportowym 2020/2021. 

Pan Roman Madej przedstawił wniosek – sprawozdanie dotyczące omawianego 

tematu – stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  

Pan Leszek Smuniewski podziękował za wypowiedź i zaproponował dyskusję w omawianym 

temacie, w której kolejno udział wzięli. 

Pan Mirosław Kado nawiązał do prośby zamieszczonej we wniosku, o zakupienie systemu 

pomiaru czasu. Nadmienił, że ze swojego doświadczenia wie, że system ten umożliwia 

prawidłowe sędziowanie. Zapytał, czy mikrochipy są wliczone w jakiejś konkretnej ilości w 

podaną kwotę? Czy będą finansowane z innych źródeł? Jak ich zakup będzie rozliczany? 

Pan Roman Madej odpowiedział, że proponowany sprzęt firmy Gepard, daje jedną partię 

mikrochipów, ale dodał, że akurat ten system jest dostosowany do wszystkich 

mikrochipów. Nadmienił, że tańsze zestawy się często zawieszają, co powoduje protesty.  

Nadmienił, że Powiatowy Szkolny Związek Sportowy potrzebuje ten sprzęt dla dzieci szkół 

podstawowych i ponadpodstawowych. Nadmienił, że organizowanych jest osiem dyscyplin 

w roku: sztafetowe indywidualne biegi przełajowe i międzypowiatowe, trójbój 

lekkoatletyczny oraz czwórbój. Zaznaczył, że jednorazowe wypożyczenie takiego sprzętu 

to koszt w granicach 3.000,00 – 5.000,00 zł. Nadmienił, że organizowane są jeszcze inne 

zawody – biegi, krosy, bieg niepodległości w gminie, półmaratony. Sprzęt mógłby służyć 

całej społeczności powiatowej. 

Pan Mirosław Kado poprosił o informację ile to jest „partia chipów”? Ile potrzeba jest 

docelowo? Jak będzie finansowana potrzeba większej ilości chipów? 

Pan Roman Madej odpowiedział, że partia chipów to jest tysiąc sztuk. Nadmienił, że z uwagi 

na to, że biegi odbywają się grupowo, czyli „rocznikami”, startuje 150 osób, jest osiem 

biegów. Zaznaczył, że wystarczyłoby to na kilka lat, ponieważ te chipy są wielokrotnego 

użycia.        

Pan Tomasz Talarski powiedział, że wniosek był omawiany na posiedzeniu Komisji Oświaty, 

Kultury i Sportu. Zaznaczył, że pojawiła się wstępna koncepcja, aby do tego zakupu mogły 

dołączyć się wszystkie samorządy działającego na terenie Powiatu Legionowskiego, które 

mogłyby również ten system wykorzystywać. Powiedział, że wynikiem tych rozmów była 

kwestia, że być może odbędzie się spotkanie nie tylko samorządowców, ale również i 

organizatorów poszczególnych imprez na terenie Powiatu Legionowskiego, bo być może 

gdyby powiat zakupił ten sprzęt, mogłyby on służyć nie tylko dzieciom i młodzieży, ale 

również np. podczas Biegu Niepodległości w Serocku lub Legionowskiej Dychy.  

Pan Roman Madej powiedział, że proponuje, aby ten system był dany np. do Areny i był 

wypożyczany organizatorom imprez z tego miejsca. Nadmienił, że Pan Michał Kobrzyński 

na pewno by to dobrze zorganizował. Ewentualnie w L.O. w Komornicy.  

Pan Michał Kobrzyński potwierdził, że rozmowy na ten temat były na posiedzeniu Komisji 

Oświaty, Kultury i Sportu. Zaznaczył, że taki system pomiaru czasu jest to na pewno 

potrzebna rzecz, ponieważ usprawnia organizację zawodów nie tylko biegowych, ale 
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również np. zawodów rowerowych. Nadmienił, że kwestia, która powinna zostać jeszcze 

przedyskutowana, to kwestia obsługi takiego systemu, ponieważ potrzebna jest obsługa 

profesjonalna omawianego systemu pomiaru czasu. W ocenie Radnego nie jest możliwe, 

aby jedna instytucja obsługiwała wszystkie zawody sportowe na terenie Powiatu 

Legionowskiego. 

Pan Roman Madej powiedział, że jest możliwość przeszkolenia z każdej gminy informatyka, 

żeby system mógł być wypożyczany i profesjonalnie obsługiwany, ponieważ nie może być 

tak, że sprzęt zostaje powierzany na imprezę i za każdym razem inna osoba go obsługuje.  

Pan Leszek Smuniewski powiedział, że to bardzo cenna inicjatywa i zapewne kiedyś 

zostanie zrealizowana. Złożył również podziękowanie za przedstawienie sprawozdania        

za pracę w ostatnim roku, życząc sukcesów w dalszej działalności.       

Pan Roman Madej powiedział, że wyróżnienia od Ministra Sportu za działalność tylko i 

wyłącznie społeczną otrzymało dwóch nauczycieli z Legionowa – Pan Krzysztof S. i Pan 

Daniel K. .  

Pan Roman Madej złożył podziękowanie na ręce Pana Starosty za bardzo dobrą współpracę 

i wyrozumiałość. Nadmienił, że odbyły się już finały w Warszawie w biegach sztafetowych 

i indywidualnych. Przekazał również podziękowanie dla Wydziału Spraw Społecznych 

Starostwa Powiatowego w Legionowie za życzliwość.  

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń do dyskusji, Pan Leszek Smuniewski przystąpił do 

realizacji kolejnego punktu porządku. 

 

 

 

6. Informacja o wynikach analizy oświadczeń majątkowych. 

Przewodniczący Rady powiedział, że każda osoba, pełniąca funkcję publiczną w 

samorządzie, zobowiązana jest do złożenia oświadczenia majątkowego. Nadmienił, że 

Przewodniczący Rady Powiatu jest zobowiązany do przeprowadzenia analizy oświadczeń 

Radnych. Pan Leszek Smuniewski przedstawił analizę oświadczeń majątkowych Radnych 

Rady Powiatu w Legionowie złożonych wg stanu na 31 grudnia 2020r. – stanowi załącznik 

nr 16 do protokołu. 

Nadmienił, że są również inne instytucje, które weryfikują złożone oświadczenia 

majątkowe. Jedną z tych instytucji jest Urząd Skarbowy. Przewodniczący Rady przedstawił 

informację o wynikach przeprowadzonej analizy oświadczeń majątkowych przez Naczelnika 

Urzędu Skarbowego – stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Pan Leszek Smuniewski nadmienił, że Wojewoda Mazowiecki analizuje oświadczenia 

majątkowe Przewodniczącego Rady i Starosty Legionowskiego, natomiast do dnia 

dzisiejszego nie wpłynęła do Biura Rady taka informacja. Zobowiązał się, że taka analiza 

zostanie przedstawiona na najbliższej Sesji Rady Powiatu w Legionowie. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Sekretarza Powiatu Legionowskiego o 

przedstawienie informacje na temat oświadczeń majątkowych członków Zarządu Powiatu, 

Skarbnika Powiatu Legionowskiego, Sekretarza Powiatu Legionowskiego oraz osób 

pracujących w Starostwie Powiatowym w Legionowie, które są zobowiązane do złożenia 

oświadczeń majątkowych. 
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Pan Paweł Trawkowski powiedział, że na podstawie art. 25c ustawy o samorządzie 

powiatowym przedstawi informację dotyczącą analizy oświadczeń majątkowych członków 

Zarządu Powiatu, Skarbnika Powiatu Legionowskiego, Sekretarza Powiatu Legionowskiego, 

pracowników Starostwa Powiatowego w Legionowie upoważnionych do wydawania decyzji 

administracyjnych w imieniu Starosty Legionowskiego, kierowników jednostek 

organizacyjnych Powiatu Legionowskiego. Zaznaczył, że za rok 2020 wpłynęły 63 

oświadczenia majątkowe i zgodnie z wymogami ustawy została przeprowadzona ich 

analiza. Wśród błędów, nieścisłości, które pojawiły się oświadczeniach zauważono drobne 

błędy, polegające na: przypisaniu pozycji do złej rubryki, podaniu dochodu zamiast 

przychodu, braku wykazania działki nieruchomości pod domem, braku właściwego 

egzemplarza PIT, braku podania zadłużenia, braku podania waluty osiąganego dochodu. 

Zaznaczył, że większość uwag została omówiona z osobami zobowiązanymi do złożenia 

tychże oświadczeń. Dodał, że oświadczenia zostały przesłane do urzędów skarbowych. Pan 

Paweł Trawkowski powiedział, że na dzień dzisiejszy nie dopatrzono się takich uchybień, 

które skutkowałyby koniecznością zawiadomienia Centralnego Biura Antykorupcyjnego.                          

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji, Pan Leszek Smuniewski przystąpił do realizacji 

kolejnego punktu porządku. 

 

 

7. Oświata w Powiecie Legionowskim: podsumowanie pracy szkół i placówek 

oświatowych prowadzonych przez Powiat Legionowski w roku szkolnym 

2020/2021, ocena realizacji inwestycji oświatowych, informacje o pozyskanych 

środkach zewnętrznych, w tym funduszy Unii Europejskiej. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Wicestarosty Legionowskiego Pana 

Konrada Michalskiego o wprowadzenie do tematu. 

Pan Konrad Michalski powiedział, że zgodnie z prawem oświatowym, organ wykonawczy 

jednostki samorządu terytorialnego ma obowiązek do dnia 31 października przedstawić 

organowi stanowiącemu sprawozdanie o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni 

rok szkolny. Zaznaczył, że taka informacja jak co roku została przygotowana przez Referat 

Edukacji Starostwa Powiatowego w Legionowie. Zaznaczył, że omawiana informacja była 

już przedmiotem rozmów na posiedzeniu Zarządu Powiatu oraz Komisji Oświaty, Kultury i 

Sportu Rady Powiatu w Legionowie. 

Pan Konrad Michalski powiedział, że dla edukacji nie był to łatwy rok, głównie ze względu 

na pandemię COVID-19. Przypomniał, że od 19 października 2020 roku w Powiecie 

Legionowskim, zgodnie z przepisami i rozporządzeniami, ograniczone zostało 

funkcjonowanie jednostek oświaty. Na zdalny tryb nauki zostały skierowane publiczne i 

niepubliczne szkoły ponadpodstawowe dla młodzieży i dorosłych. Dodał, że egzaminy 

maturalne zostały przeprowadzone sprawnie i w reżimie sanitarnym. Do matury przystąpiło 

263 absolwentów, a do egzaminu na zakończenie ósmej klasy 3 uczniów, do egzaminów 

zawodowych w roku szkolnym 2020/2021 przystąpiło 123 uczniów techników oraz 65 

uczniów szkół branżowych.      

Pan Konrad Michalski złożył podziękowanie dla wszystkich dyrektorów placówek 

powiatowych, całej kadrze nauczycielskiej za przeprowadzenie powiatowej oświaty suchą 

stopą przez okres pandemii. Zaznaczył, że w trakcie roku szkolnego, na terenie placówek 

powiatowych, nie odnotowano większych kryzysów zdrowotnych związanych z epidemią. 

Powiedział, że nawiązując do danych statystycznych uczniowie w placówkach powiatowych 

w roku 2020/2021 uczyło się 1888 uczniów. Zaznaczył, że ta liczba co roku się zwiększa, 

w poprzednim roku szkolnym było 1753 uczniów. Uczniowie uczyli się łącznie w 63 



8 

 

oddziałach, nie licząc szkoły specjalnej. Średnia uczniów w szkołach powiatowych, która 

przypadała na jeden oddział klasowy wynosi więc 27,41. W poprzednim roku szkolnym w 

placówkach powiatowych było 201,74 etatu nauczycielskiego – mowa tutaj o nauczycielach 

zatrudnionych na podstawie Karty Nauczyciela. Zaznaczył, że większość z nich (57%) 

posiada najwyższy stopień awansu zawodowego nauczyciela dyplomowanego. Nadmienił, 

że na wynagrodzenia dla nauczycieli w roku 2020 zostało przeznaczone 14.272.993,00 

złotych. Zaznaczył, że średnie wynagrodzenie nauczycieli w szkołach Powiatu 

Legionowskiego, jest takie, że nie ma obowiązku wypłacania tzw. czternastek. Nadmienił, 

że Powiat Legionowski bardzo dba o wykształcenie nauczycieli. Powiedział, że w roku 2020 

na ten cel przeznaczone zostało 66.291,00 złotych.  

Pan Konrad Michalski powiedział, że w Powiecie Legionowskim w oświacie, działo się bardzo 

dużo i nie był to łatwy rok. Ale były też momenty radosne, np.: rozdane zostały nagrody 

Starosty dla najlepszych uczniów za rok szkolny 2020/2021 – otrzymało je 114 uczniów 

placówek powiatowych, na łączną kwotę 171.000,00 złotych. Powiat Legionowski otrzymał 

dofinansowanie na kwotę prawie 35.000,00 złotych na zakup materiałów szkoleniowych i 

edukacyjnych, wykorzystano prawie 100 % tej kwoty. W sierpniu 2021 roku miała miejsce 

ważna uroczystość związana z tym, że przedszkole powiatowe w Zespole Szkół i Placówek 

Specjalnych w Legionowie odebrało certyfikat dla placówki rekomendowanej przez Instytut 

Wspomagania Rozwoju Dziecka w Gdańsku. To pierwsza w Polsce tego typu instytucja 

wyróżniona przez IWRD. Tym samym powiat otrzymał potwierdzenie, że Powiatowy Zespół 

Szkół i Placówek Specjalnych posiada jedną z najlepszych ofert terapeutycznych i 

edukacyjnych dla dzieci ze spectrum autyzmu. Pan Konrad Michalski nadmienił, że powiat 

cały czas tworzy i wspiera nową placówkę oświatową – Liceum Ogólnokształcące w 

Stanisławowie Pierwszym w Gminie Nieporęt. Zaznaczył, że na początku roku szkolnego 

2020/2021 szkole został nadany patron – szkoła nosi imię Stanisława Lema, a kilka tygodni 

temu został szkole nadany sztandar. Nadmienił, że trwa proces budowy nowej siedziby dla 

szkoły, jest już gotowy projekt i pozwolenie na budowę. W niedługim czasie będzie 

przygotowany wniosek o wszczęcie postępowania na wybór wykonawcy. Pan Konrad 

Michalski powiedział, że chciałby przekazać dobrą wiadomość – przed chwilą zostały 

ogłoszone wyniki naboru do tzw. Polskiego Ładu – Powiat Legionowski otrzymał 

17.000.000,00 złotych na projekt i budowę Liceum Ogólnokształcącego w Stanisławowie 

Pierwszym. 

Przewodniczący Rady udzielił najpierw głosu Staroście Legionowskiego. 

Pan Sylwester Sokolnicki powiedział, że w uzupełnieniu wypowiedzi Pan Konrada 

Michalskiego, chciałby przekazać szczegółowe informacje odnośnie środków otrzymanych 

z tzw. Polskiego Ładu. Zaznaczył, że Premier ujawnił listę gmin, które otrzymały 

dofinansowanie w ramach Polskiego Ładu. Powiat Legionowski uzyskał wsparcie w 

wysokości 17.000.000,00 złotych na budowę Liceum Ogólnokształcącego. Starosta 

powiedział, że chciałby pogratulować i podziękować wszystkim, którzy ten wniosek 

tworzyli, głównie Panu Michałowi Stalmachowi i Panu Pawłowi Zającowi, o skuteczne 

aplikowanie o te środki. Starosta powiedział, że każda gmina Powiatu Legionowskiego 

otrzymała dofinansowanie: Gmina Jabłonna - kwota 5.000.000,00 zł na budowę 

strategicznej dla Gminy Jabłonna Arterii Paderewskiego, Gmina Miejska Legionowo – 

prawie 1.700.000,00 zł na przebudowę drogi 180649W ul. Zakopiańska w Legionowie, 

Gmina Nieporęt – na budowę Biblioteki Gminnej w Nieporęcie – 4.950.000,00 zł, Gmina 

Wieliszew – kwota 4.750.000,00 na modernizację dróg gminnych na terenie Wieliszewa, 

Miasto i Gmina Serock – kwota 7.238.000,00 zł na budowę pełnowymiarowego boiska w 

Jadwisinie oraz Powiat Legionowski – kwota 17.000.000,00 zł na budowę Liceum 

Ogólnokształcącego. 

Pan Sylwester Sokolnicki przekazał gratulacje wszystkim włodarzom gmin oraz 

mieszkańcom.  
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Przewodniczący Rady powiedział, że wszystkich bardzo cieszy dotacja, która zostanie 

przeznaczona na rozbudowę bazy oświatowej.  

Kierownik Referatu Edukacji Pan Tomasz Lisowski powiedział, że szczegółową informację o 

stanie realizacji zadań oświatowych Powiatu Legionowskiego za rok szkolny 2020/2021 

wszyscy Radni otrzymali drogą elektroniczną – stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Następnie omówił szczegółowo prezentację, która stanowi załącznik nr 19 do protokołu.                   

Pan Leszek Smuniewski podziękował za szczegółowe omówienie tematu i zaproponował 

dyskusję w tym temacie, w której udział wzięli. 

Wiceprzewodniczący Rady Pan Mirosław Kado powiedział, że ma pytanie do tabeli, która 

znajduje się na stronie 10 informacji, chodzi o średnie wynagrodzenia. Zaznaczył, że w 

roku ubiegłym wynagrodzenia trzech grup nauczycieli jedynie wzrosły, jedynie nauczyciele 

kontraktowi zanotowali średnio niski spadek płacy. Zapytał, z czego to wynika? 

Pan Tomasz Lisowski odpowiedział, że wynika to ze sposobu wyliczenia średniego 

wynagrodzenia określonego w art. 30 karty nauczyciela. Zaznaczył, że system 

wynagradzania nauczycieli jest stosunkowo skomplikowany. Nadmienił, że oprócz 

wynagrodzenia zasadniczego, nauczyciel może dostać jeszcze 14 innych składników. Przy 

czym nie wszystkie te składniki są brane pod uwagę przy tym wyliczeniu. Jeżeli do tego 

wyliczenia są brane np. odprawy emerytalne, nagrody jubileuszowe, trzynastki i wszystkie 

tego typu wynagrodzenia, które są związane ze stosunkiem pracy, to te dane na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego mogą się różnić. Jeżeli, w danym okresie 

roku, występuje grupa nauczycieli, która nabywa te uprawnienia, automatycznie wpływa 

to na średnie wynagrodzenie, ponieważ jest ono liczone dla całego powiatu i w 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego. Tak jak powiedział Pan Starosta, jest to 

po to, aby sprawdzić, czy powiat realizuje wymóg ustawowy Karty Nauczyciela, bo w 

przypadku, gdyby ten średni nie został osiągnięty, to powiat musiałby wypłacić 

wyrównanie, tzw. czternastą pensję. Dlatego czasami zdarza się tak, że w danym roku, w 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego, te średnie miesięczne się różnią.           

Pan Wiesław Smoczyński powiedział, że szkoła to uczeń i nauczyciel, baza jest tylko 

oprawą, która jest potrzebna. Zaznaczył, że Powiat Legionowski przygotował bardzo 

szeroka ofertę oświatową. Nadmienił, że coraz lepiej są również wykształceni nauczyciele. 

Powiedział, że chciałby zacytować Pana Roberta Wróbla, który na przekazaniu sztandaru, 

w Liceum Ogólnokształcącym w Stanisławowie Pierwszym powiedział, że „ w życiu – 

zarówno indywidualnym, jak i społecznym przenikają się dwie kluczowe perspektywy: 

tradycja i przyszłość. Bez świadomości korzeni trudno myśleć o tworzeniu wizji rozwoju. 

Stanisław Lem obserwował rzeczywistość w kontekście historii. Dlatego tak trafnie 

przewidywał, w którym kierunku pójdzie cywilizacja”. Pan Wiesław Smoczyński wyraził 

swoją wątpliwość, czy ta cywilizacja pójdzie w dobrym kierunku. Nadmienił, iż uważa że 

naszym obowiązkiem jest obrona cywilizacji łacińskiej i chcielibyśmy, aby oświata te 

procesy realizowała. Zaznaczył, że Kierownik Referatu Edukacji bardzo technicznie 

przedstawił ofertę oświatową. Zaznaczył, że chciałby aby ta materia i dyskusja była 

„bardziej żywa”. Powiedział, że chciałby rozszerzyć propozycje Pana Tomasza Talarskiego 

i w przyszłym miesiącu, na przyszłej sesji jak będą rozmowy o oświacie, proponuje aby 

zaprosić dyrektorów placówek i aby powiedzieli, jak realizują te idee, zawarte w haśle 

wypowiedzianym przez Pana Roberta Wróbla. 

Nadmienił, że bardzo żałuje, że nie został zaproszony na tę uroczystość, ale to pewnie 

dlatego, że wtedy nie był jeszcze Radnym. Natomiast powiedział, że chciałby przypomnieć, 

że jest Prezesem Towarzystwa Przyjaciół Nieporętu i z tego powodu chciałby uczestniczyć 

w wydarzeniach, które mają miejsce, szczególnie te na terenie Gminy Nieporęt.  
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Pani Agnieszka Powała w odniesieniu do wypowiedzi Pana Wiesława Smoczyńskiego, 

powiedziała, że tradycyjnie w czasie obrad Komisji Oświaty, Kultury i Sportu zapraszamy 

dyrektorów szkół i w tym roku taka komisja już się odbyła. Zaznaczyła, że z szacunku do 

pracy dyrektorów, nie czynię tego zbyt często, ponieważ wiem jak wiele mają obowiązków, 

i z tego co mówił Pan Tomasz Lisowski, w obecnych czasach mają ich jeszcze więcej. 

Zaznaczyła, że nie może obiecać, że takie spotkanie odbędzie się za miesiąc. Dodała, że 

ustali z dyrektorami szkół i w stosownym czasie takie spotkanie zostanie zorganizowane.  

Pan Wiesław Smoczyński powiedział, że rozmowa na temat oświaty jest bardzo ważnym 

tematem i że powinna być omawiana w szerszym gronie, nie tylko na Komisji Oświaty, 

Kultury i Sportu. Dlatego podtrzymuje swoją propozycję, aby dyrektorów placówek 

oświatowych zaprosić na Sesję.  

Pan Leszek Smuniewski powiedział, że przypomina iż obowiązuje plan pracy Rady Powiatu 

w Legionowie, który został uchwalony. Zmiana tematu rozmów i rozważań, wymagałaby 

zmiany planu pracy. Nadmienił, że w listopadzie i grudniu są ustalane plany pracy na 

przyszły rok dla całej Rady Powiatu w Legionowie i oczywiście temat oświaty można 

zaplanować, pod kątem również zaproszenia dyrektorów szkół. Zaznaczył, że przed 

wprowadzeniem stanu pandemii, dyrektorzy wszystkich podległych placówek oświatowych, 

i nie tylko, byli zapraszani na Sesję.  

Przewodniczący Rady powiedział, że chciałby się odnieść do informacji i rzekomego cytatu 

z uroczystości nadania sztandaru w szkole w Stanisławowie Pierwszym, w której 

uczestniczył osobiście i nie zauważył tam obecnego Pana Roberta Wróbla, więc cytat 

przytoczony przez Pana Wiesława Smoczyńskiego jest pomyłką.  

 

Pan Mirosław Kado powiedział, że chciałby się odnieść do kwestii zaproszenia dyrektorów 

szkół i chciałby poprzeć Radnego Wiesława Smoczyńskiego. Nadmienił, że jest to temat 

bardzo ważny, o czym świadczy chociażby dzisiejsza wiadomość, że Powiat Legionowski 

otrzymał 17.000.000,00 zł na cele oświatowe. Również Gmina Serock otrzymała środki na 

cele oświatowe, ponieważ oświata jest nierozłączna ze sportem, a budowa jest zapewne 

przy kompleksie szkolnym, czyli dedykowana będzie przede wszystkim dla dzieci i 

młodzieży. W odniesieniu do zaproszeń, potwierdził, że Radni otrzymują zaproszenia drogą 

elektroniczną na wszystkie uroczystości.  

Pan Wiesław Smoczyński powiedział, że nie wiedział, iż Pan Robert Wróbel nie był obecny 

na uroczystości w Stanisławowie Pierwszym, a cytat przeczytał z czasopisma „Kurier”.            

 

Pan Leszek Smuniewski podziękował za szczegółowe omówienie tematu oświaty w Powiecie 

Legionowskim. Podziękował również wszystkim Radnym za dyskusję, która się toczyła 

wokół tego ważnego zagadnienia.  

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji, Pan Leszek Smuniewski przystąpił do realizacji 

kolejnego punktu porządku. 

 

 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej 

uchwałę Nr 192/XXIV/2020 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 21 grudnia 2020 

r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2021. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Skarbnika Powiatu Legionowskiego        

o omówienie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr 192/XXIV/2020 Rady Powiatu         

w Legionowie z dnia 21 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Legionowskiego na rok 2021. 

Pani Katarzyna Rembelska omówiła szczegółowo zmiany zawarte w uzasadnieniu                  

do powyższej uchwały.  



11 

 

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie projektu uchwały. Nadmienił, że Komisja 

Budżetowa na posiedzeniu w dniu 25.10.br. zaopiniowała pozytywnie zarówno omawiany 

projekt uchwały, jak i projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 2021 – 2035, który 

będzie omawiany w następnym punkcie obrad. Zaproponował dyskusję w tym temacie.  

W związku z brakiem zgłoszeń, przystąpił do procedury głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej uchwałę                 

Nr 192/XXIV/2020 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 21 grudnia 2020 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2021.  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Zbigniew Garbaczewski, Michał Kobrzyński, Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, 

Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, Wiesław Antoni Smoczyński, Leszek 

Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Mariusz Śledziewski, Tomasz 

Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

NIEOBECNI (3) 

Anna Gajewska, Mirosław Kado, Jacek Szczepański 

Uchwała nr 239/XXXIII/2021 Rady Powiatu w Legionowie zmieniająca uchwałę                

Nr 192/XXIV/2020 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 21 grudnia 2020 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2021 – stanowi załącznik nr 20         

do protokołu. 

 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej 

uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu 

Legionowskiego na lata 2021 – 2035. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Skarbnika Powiatu Legionowskiego       

o omówienie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 2021 – 2035.  

Pani Katarzyna Rembelska omówiła szczegółowo zmiany zawarte w uzasadnieniu                  

do powyższej uchwały.  

Przewodniczący podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował dyskusję         

w tym temacie.  

W związku z brakiem zgłoszeń, przystąpił do procedury głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej uchwałę w sprawie 

przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata                

2021 – 2035. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Zbigniew Garbaczewski, Michał Kobrzyński, Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, 

Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, Wiesław Antoni Smoczyński, Leszek 

Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Mariusz Śledziewski, Tomasz 

Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

NIEOBECNI (3) 

Anna Gajewska, Mirosław Kado, Jacek Szczepański 

Uchwała nr 240/XXXII/2021 Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej uchwałę                

w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 

2021 – 2035 – stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej 

uchwałę Nr 211/XXVIII/2021 z dnia 26 kwietnia 2021 r. w sprawie określenia 

zadań realizowanych przez powiat na rzecz osób niepełnosprawnych, 

finansowych lub dofinansowanych ze środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych oraz wysokości środków przeznaczonych 

na te zadania. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Dyrektora Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Legionowie o omówienie projektu uchwały. 

Pani Magdalena Jagnyziak powiedziała, że w projekcie uchwały zawarty jest podział 

środków. Jest to kolejny podział w tym roku. Zaznaczyła, że jest to podział środków 

niewykorzystanych przez Powiatowy Urząd Pracy w Legionowie na rehabilitację zawodową, 

a które zostały przekazane do Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Legionowie. 

Nadmienił, że przenoszone są środki w wysokości 50.000,00 zł na dofinansowanie likwidacji 

barier architektonicznych, w komunikowaniu się i technicznych oraz 34.700,00 zł na 

dofinansowanie zaopatrzenia w sprzęt rehabilitacyjny, przedmioty ortopedyczne i środki 

pomocnicze. Ponadto zaznaczyła, że również w związku z niewykorzystaniem 531,00 zł w 

zakresie środków przeznaczonych na realizację turnusów rehabilitacyjnych, kwota ta 

również zostanie przesunięta na sprzęt rehabilitacyjny, przedmioty ortopedyczne i środki 

pomocnicze. 

Pani Magdalena Jagnyziak złożyła podziękowanie Dyrektorowi Powiatowego Urzędu Pracy 

w Legionowie za sprawne przekazanie tych środków, dzięki czemu PCPR w Legionowie 

będzie mógł wykorzystać te środki do końca roku bieżącego.        

Przewodniczący podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował dyskusję         

w tym temacie, w której głos zabrali. 

Pani Agnieszka Borkowska powiedziała, że na ten temat była rozmowa również na 

posiedzeniu komisji. Nadmieniła, że z uwagi na to, iż co roku PUP w Legionowie przekazuje 

środki, zaproponowała, aby w miarę możliwości, nie było przydzielane tyle środków do PUP 

w Legionowie, tylko spróbować te środki od razu przeznaczyć na likwidację barier 

architektonicznych, ponieważ obserwuje się, że jest chyba najwięcej próśb składanych o 

dofinansowanie w tym zakresie.    
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W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń, Pan Leszek Smuniewski przystąpił do procedury 

głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej uchwałę                

Nr 211/XXVIII/2021 z dnia 26 kwietnia 2021 r. w sprawie określenia zadań realizowanych 

przez powiat na rzecz osób niepełnosprawnych, finansowych lub dofinansowanych ze 

środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych oraz wysokości 

środków przeznaczonych na te zadania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, Izabela Kownacka, 

Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Agnieszka Powała, Wiesław Antoni Smoczyński, Leszek 

Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Mariusz Śledziewski, Tomasz 

Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

NIEOBECNI (3) 

Anna Gajewska, Konrad Michalski, Jacek Szczepański 

Uchwała nr 241/XXXIII/2021 Rady Powiatu w Legionowie zmieniająca uchwałę             

Nr 211/XXVIII/2021 z dnia 26 kwietnia 2021 r. w sprawie określenia zadań realizowanych 

przez powiat na rzecz osób niepełnosprawnych, finansowych lub dofinansowanych               

ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych oraz wysokości 

środków przeznaczonych na te zadania – stanowi załącznik nr 22 do protokołu.  

 

 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego w powiatowych przewozach pasażerskich. 

 Przewodniczący Rady poprosił o omówienie projektu uchwały Naczelnika Wydziału 

Strategii, Rozwoju i Pozyskiwania Funduszy. 

Pan Michał Stalmach powiedział, że Zarząd Powiatu w Legionowie podjął decyzję o 

uruchomieniu nowej linii autobusowej nr 10P, która dowozi mieszkańców Gminy Wieliszew, 

Nieporęt oraz częściowo Legionowa do Stanisławowa Pierwszego do siedziby Liceum. Linia 

została uruchomiona od 1 września, na razie pilotażowo w celu sprawdzenia jak to będzie 

funkcjonowało. Nadmienił, że w dniach 22 – 29.09.br. Wojewoda Mazowiecki ogłosił 

dodatkowy konkurs na dofinansowanie w ramach przewozów autobusowych z Funduszu 

Przewozów Autobusowych linii komunikacyjnych. Przypomniał, że linie powiatowe nr 7           

i nr 8 otrzymały dofinansowanie już w zeszłym roku i na przestrzeni całego roku są 

dofinansowane w kwocie ponad 877.000,00 zł. Zaznaczył, że tak jak już wspominał, 

Wojewoda Mazowiecki ogłosił dodatkowy konkurs i wskazał, że może finansować linie, 

które będą wykonywały kursy od października do grudnia. 

Pan Michał Stalmach powiedział, że w związku z tym, że Powiat Legionowski podpisał 

umowę, postanowił wystąpić z wnioskiem o dofinansowanie. Zaznaczył, że w dniu kiedy na 

posiedzeniu Komisji Rozwoju odbywały się rozmowy na temat omawianej uchwały, nie było 

informacji, którą chciałby dzisiaj przekazać, że Wojewoda przyznał dla nas to 
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dofinansowanie, również do linii 10P, w okresie od października do grudnia. Zaznaczył, że 

zgodnie z zapisami ustawy o Funduszu Przewozów Autobusowych, musi zostać podjęta 

uchwała organu stanowiącego, która jest załącznikiem do umowy o dofinansowaniu i do 

pierwszego wniosku o dopłatę, potwierdzająca, że Rada Powiatu wyraża zgodę na zawarcie 

tej umowy.           

Przewodniczący podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował dyskusję         

w tym temacie. Nadmienił, że Komisja Budżetowa na posiedzeniu w dniu 25.10.br. 

zaopiniowała pozytywnie omawiany projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń w dyskusji, Pan Leszek Smuniewski przystąpił do procedury 

głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego             

w powiatowych przewozach pasażerskich. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, Izabela Kownacka, 

Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, Wiesław Antoni 

Smoczyński, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Mariusz 

Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

NIEOBECNI (2) 

Anna Gajewska, Jacek Szczepański 

 

Uchwała nr 242/XXXIII/2021 Rady Powiatu w Legionowie w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego       

w powiatowych przewozach pasażerskich – stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

 

 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie 

powierzenia przez Powiat Legionowski Gminie Miejskiej Legionowo zarządzania 

częścią drogi powiatowej Nr 1823W – ul. Aleja Legionów na odcinku                           

od ul. Wyszyńskiego do ul. Cynkowej oraz ul. Cynkowej w m. Legionowo. 

 Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Naczelnika Wydziału Inwestycji                  

i Remontów o omówienie projektu uchwały. 

Pan Paweł Zając powiedział, że projekt omawianej uchwały procedowany jest w trybie art. 

5 ust. 2 oraz art. 12 ust. 8a ustawy o samorządzie powiatowym i dotyczy powierzenia 

prowadzenia zadań publicznych i przekazania innym jednostkom samorządu 

terytorialnego. Nadmienił, że przedmiotowa uchwała przewiduje, iż Powiat Legionowski, 

powierzy Gminie Legionowo zarządzanie częścią drogi powiatowej nr 1823W – ul. Cynkowa, 

Aleja Legionów, w celu wykonania zadania inwestycyjnego, które polegać będzie na 

wykonaniu na wymienionych ulicach ścieżki rowerowej w trybie specustawy. Dodał, że 

Rada Miasta Legionowo podjęła stosowną uchwałę adekwatną w dniu 31 sierpnia br., że 

przyjmuje w zarządzanie tę drogę. Szczegółowy zakres przekazanych kompetencji, 

zarówno praw, obowiązków jak i rozliczeń finansowych, określi zawarte pomiędzy stronami 
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porozumienie. Termin zarządzania drogą określa się do dnia 31 grudnia 2027 roku. Dodał, 

że uchwała otrzymała pozytywną opinię Komisji Rozwoju Rady Powiatu w Legionowie.   

Przewodniczący podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował dyskusję         

w tym temacie.  

W związku z brakiem zgłoszeń w dyskusji, Pan Leszek Smuniewski przystąpił do procedury 

głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie powierzenia przez 

Powiat Legionowski Gminie Miejskiej Legionowo zarządzania częścią drogi powiatowej          

Nr 1823W – ul. Aleja Legionów na odcinku od ul. Wyszyńskiego do ul. Cynkowej oraz           

ul. Cynkowej w m. Legionowo. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, Izabela Kownacka, 

Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, Wiesław Antoni 

Smoczyński, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Mariusz 

Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

NIEOBECNI (2) 

Anna Gajewska, Jacek Szczepański 

Uchwała nr 243/XXXIII/2021 Rady Powiatu w Legionowie w sprawie powierzenia przez 

Powiat Legionowski Gminie Miejskiej Legionowo zarządzania częścią drogi powiatowej        

Nr 1823W – ul. Aleja Legionów na odcinku od ul. Wyszyńskiego do ul. Cynkowej oraz          

ul. Cynkowej w m. Legionowo – stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

 

 

13. Przyjęcie protokołu z XXXII Sesji Rady Powiatu w Legionowie. 

Przewodniczący Rady powiedział, że protokół nr 8/2021 z XXXII Sesji Rady Powiatu                 

w Legionowie, został udostępniony Radnym razem z innymi materiałami na sesję                     

i dotychczas nikt nie zgłosił żadnych uwag. Zapytał, czy teraz ktoś z Radnych chciałby 

wnieść jakieś sugestie. Nikt z obecnych na posiedzeniu nie miał uwag, więc Pan Leszek 

Smuniewski przystąpił do procedury głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XXXII Sesji Rady Powiatu w Legionowie.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, Izabela Kownacka, 

Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, Wiesław Antoni 

Smoczyński, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Mariusz 
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Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

NIEOBECNI (2) 

Anna Gajewska, Jacek Szczepański 

Przewodniczący Rady potwierdził, iż protokół nr 8/2021 z XXXII Sesji Rady Powiatu          

w Legionowie został przyjęty. 

14. Wolne wnioski i oświadczenia. 

Pani Agnieszka Borkowska powiedziała, że otrzymała odpowiedź, w sprawie wałów, 

w którym została poinformowana, że skierowane zostało pismo do Wód Polskich. Prosi o 

informację, czy Wody Polskie już udzieliły odpowiedzi na ten temat.  

 

Następnie powiedziała, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu w 

Legionowie, rozpatrywała skargę, w sprawie zalewania działki w Jabłonnie. Nadmieniła, że 

do Starosty Legionowskiego i Gminy Jabłonna, komisja skierowała pismo, aby „jakaś 

komisja tam podjechała i zobaczyła”. Poprosiła o informacje o dalszym przebiegu 

postępowania.  

Starosta Legionowski odpowiedział, że wystąpił zarówno do Gminy Jabłonna, jak                     

i Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego, z prośbą o informację, jakie działania 

zostały podjęte w tym zakresie. Nadmienił, że ta sprawa nie należy do kompetencji 

powiatu, ale Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego, który może wypowiedzieć się 

w kwestii, czy inwestycja została zrealizowana, zgodnie z pozwoleniem lub zgłoszeniem 

oraz Gminy Jabłonna, która powinna takie działania podjąć. Zaznaczył, że jeżeli wszystkie 

te kwestie będą wyjaśnione, to Pani Radnej zostanie przesłana odpowiedź.  

Pan Leszek Smuniewski zaproponował, aby w sprawach bieżących pytania i wątpliwości 

Radni składali bezpośrednio do Kierowników i Naczelników lub pracowników 

merytorycznych poszczególnych wydziałów w Starostwie Powiatowym w Legionowie, co 

pozwoli na sprawniejsze i szybsze uzyskanie informacji. 

 

 

 

15. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Posiedzenie Rady Powiatu w Legionowie zamknął Przewodniczący Rady, dziękując za 

obecność wszystkim uczestnikom Sesji. 

 

  

Przewodniczący 
Rady Powiatu w Legionowie 

Leszek Smuniewski 

  

 
Protokół przygotowała: Agata Szraga 


